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 ועצה.חברי המ  12בחילופי מיילים. המייל נשלח לכל   לאור מגבלות הקורונה הישיבה התקימה
 

 נכתב ספר נוהלי בית הכנסת.   2007בשנת 
 הצעות מחיר.  3ש"ח מחייבת להביא  1000מעל   בין היתר מופיע שם שכל רכישה

 שנה וזה סכום מגוחך. 13מאז עברו 
 הנושא עלה עכשיו מאחר ואנו עומדים בפני עבודות שיפוצים וצריך להקל על העוסקים בנושא.

 
הצעות מחיר ולקבל אישור של   3זה יהיה צורך לבקש   מעל -ש"ח  4000 -הצעה להעלות את הרף ל  עולה

 ההנהלה או המועצה. 
 שראל ושלמה.חברי מועצה: אורית, עופר, ארני, ארז, יהודית, י 7הסכימו להצעה בכתב 

 יתר החברים לא הגיבו ולכן ההצעה מתקבלת 
 

 בעזרה לתחזוקת המבנה כדלהלן: בפעילות של של העיריה  בהזדמנות זו עודכנו חברי המועצה
 בעזרתו ותמיכתו של מושיק.  - לאחרונה יש פעילות של העריה 

מעל ארון הקודש   האיזורעד היום הם ניקו את קיר חזית הכניסה הראשית ואת הכניסה המערבית, אטמו את 
 הנשים.  במדרגות לעזרת  ונשאר להם לטפל בכיפה מעל הבמה ובנזילה

 פעולות אלו מפוקחות מצידינו ע"י מלכה ואריה.
 

 פתרון לתפילות בימי הגשמים. במגמה למצא היום מושיק היה עם צות מהעריה
מטר. זה יאפשר   18X5בערך סככה בחצר הדרומית של בית אהרון. הסככה תהיה בגודל של  סוכם שיקימו

 איש בסככה. 20 -איש בתוך בית אהרון ו 10או אירוע של   תפילה
 הסככה תישאר שלנו לתמיד.

 כמו כן העריה לקחה על עצמה לנקות את החצר מסביב לבית אהרון. 
 
 


